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Op zoek naar geschikte boeken voor kinderen die niet zo graag uit zichzelf een boek
pakken? Hier vind je een aanbod van 25 titels voor kinderen van 7 t/m 12 jaar.

Deze aanbevolen boeken zijn:
 Aantrekkelijk
 Toegankelijk
 Uitnodigend

Voor elk wat wils; - Boeken met weetjes, - Strips, - Spannende of grappige verhalen, - Graphic Novels, - 
Moppen, - Theaterleesboeken, - Luisterboeken, - Speciale ‘makkelijk-lezen’ boeken.

De Makkelijk lezen Top 25 wordt samengesteld met medewerking van ProBiblio, een dyslexiespecialist, 
diverse kinderboekwinkels en uitgeverijen. Ook lezers, leerkrachten en ouders sturen ons tips.
Deze Top 25 verschijnt twee keer per jaar.

Al deze boeken verkrijgbaar bij de (Kinder)boekwinkels, bibliotheken en uitgevers.
Ga in de bibliotheek naar het Makkelijk Lezen Plein.

Lincoln Pierce 
VBK Media

Aaron Blabey
Ballon Media

Lida Dijkstra
Uitgeverij Maretak

Rachel Renée Russel
Uitgeverij De Fontein

Pauline van Aken
Uitgeverij Cadans

Philip Ardagh
Uitgeverij Manteau

Anita Ganeri
Ars Scribendi

Anneriek van Heugten
Uitgeverij Abimo

Annemarie Bon
Uitgeverij de Inktvis

Arend van Dam
Holkema & Warendorf

Abby Hanlon
Querido

Kaye Umanski
Uitgeverij Bontekoe

Simon van der Geest
Uitgeverij Clavis

Willy Vandersteen
Uitgeverij Manteau

Linda Vogelesang
Querido

Annemarie Bon
Uitgeverij Moon

Carla van Kollenburg
Uitgeverij Zwijsen

Jowi Schmitz
Uitgeverij Kluitman

Simon van der Geest
Querido

Annemarie Bon
Uitgeverij Kluitman

Thijs Goverde
Uitgeverij Zwijsen

David Walliams
Clavis

Marjolein Hof
Uitgeverij Zwijsen

Geronimo Stilton
De Wakkere Muis

Sylvia Heinlein
Uitgeverij Bontekoe

www.makkelijklezen.nl In samenwerking met:   


